
De gemeenteraadsverkiezingen van 14 oktober komen 
snel dichterbij. Ook wij zijn uiteraard volop bezig met 

de voorbereidingen. Toch mogen we, net voor de zomer-
vakantie, al eens tevreden terugkijken op het voorbije 
politieke jaar. De ploeg van N-VA Buggenhout heeft im-
mers goed werk geleverd, en niet alleen in de gemeente-
raad.

In het najaar van 2011 organiseerden we een succesvolle 
streekbierenavond in de Pallieter, waar we kamerlid Sieg-
fried Bracke mochten verwelkomen als gastspreker. In de-
cember hielden onze bestuursleden een veelbezochte stand 
open op de kerstmarkt in Opdorp. In januari was er onze 
nieuwjaarsreceptie, waar we met vrienden en kennissen 
konden klinken op een succesvol 2012. Begin mei organi-
seerden we dan een barbecue in een goedgevuld Torenhof.

KNOOP IS DOORGEHAKT
Tussendoor werden enkele huis-aan-huisbladen gebust en 
werkten we hard aan de uitbreiding van onze groep, de 
uitbouw van ons programma en de voorbereiding van de 
campagne. Verschillende nieuwe krachten kwamen onder-
tussen onze afdeling versterken. Enkele van hen stellen 
zichzelf in dit blad aan u voor. Bovendien werden de knoop 
doorgehakt in het kader van de lijstvorming.

Onze afdeling heeft beslist dat ik de lijst zal trekken voor 
de komende gemeenteraadsverkiezingen. Graag stel ik mij 
dan ook even wat beter aan u voor. Ik ben 30 jaar, gehuwd 
met Eva Vermaesen en heb twee kindjes, Hanne en Stan. 
Ik ben geboren en getogen in Buggenhout-centrum, en ben 
actief in de tafeltennisclubs van Buggenhout en Opdorp.

Na mijn studies Politieke Wetenschappen in Gent ging 
ik meteen aan de slag op het partijhoofdkwartier van de 
N-VA. Sinds enkele jaren ben ik fractiemedewerker in de 
Kamer van Volksvertegenwoordigers. 

Ondertussen studeer ik ook nog Rechten. Sinds eind 2007 
ben ik voorzitter van N-VA Buggenhout. Hoewel ik relatief 

nieuw ben op het Buggenhoutse 
politieke toneel, ben ik dus zeker 
niet onervaren.

AFSPRAAK MET U
Als jonge en actieve vader heb ik 
zeker voeling met de noden van 
de Buggenhoutse gezinnen. De 
behoeften van de inwoners van 
onze gemeente vertalen naar het 
beleid is wat mij drijft in onze 
gemeentelijke politiek. Uiteraard 
heb ik als oud-VU’er en  N-VA’er 
van het eerste uur ook een sterk 
Vlaams-nationalistisch engage-
ment.

De top drie van onze lijst wordt vervolledigd door gemeen-
teraadslid Hilde Baeck en schepen Jan Jacobs. Ook oud-
gedienden Jef Verhaegen, eveneens gemeenteraadslid, en 
Jean-Pierre Willems zetten mee hun schouders onder ons 
project. We bieden dus een mooi evenwicht tussen erva-
ring en jong enthousiasme. Ik ben dan ook zeer blij en ver-
eerd dat ik de kans krijg om als kopman van deze groep 
naar de gemeenteraadverkiezingen te gaan. Met de steun 
en het vertrouwen van zoveel politieke krachten op onze 
lijst, heb ik er alle vertrouwen in dat N-VA Buggenhout 
haar afspraak met u niet zal missen!

V.U. Hilde Baeck
Zittingsweg 18
9255 Buggenhout
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Ervaring en nieuw engagement in perfect evenwicht

Vandaag en morgen

Wim Mommaers
Voorzitter en lijsttrekker

Hilde Baeck, Wim Mommaers en Jan Jacobs trekken de lijst 
van N-VA Buggenhout



N-VA Buggenhout: hier vond je ons!

De eerste N-VA-BBQ in mei was een groot succes. Bart Nobels 
schoot de hoofdprijs af: een ‘Fein Multimaster’!

Een nieuwe accomodatie voor de Rangers in Opdorp.

Veilig auto-, fiets- en wandelverkeer in de Kasteelstraat met 
de N-VA-ploeg.

Jef, Herman en Jan in N-VA-polo, aan het kerksken van 

den Briel tijdens de voorstelling van de Ronde van België.

Verbouwingen maken onze academie voor Muziek, Woord en Dans nog beter geschikt.

De oude Kerkweg: Een unieke vernieuwde fiets- en 
wandelweg tussen Opstal en het centrum is inge-
stapt.

Lutgarde en Jean-Pierre op de Open Atelierdagen in 
Buggenhout op 2 en 3 juni.



Kandidaten in de kijker

Herman Buelens (69)
•	 getrouwd met Jacqueline 
Lanckbeen 
•	 wonende in Opstal-
Buggenhout, 
•	 2 kinderen, Chris en Steven 
en 5   kleinkinderen 

Ik kan ontzettend genieten 
van	 fietsen	 samen	 met	 mijn	
echtgenote en/of vrienden, 
een goede wandeling in ons 

Buggenhout bos, muziek beluisteren en ben een gedreven 
en veelzijdig lezer. Bourgondische onderwerpen kunnen 
steeds op mijn belangstelling rekenen.  Een goed glas 
gerstenat en wijn, dat zit er dik in.

Durven, doen en veranderen is mij aangeboren, doch 
veranderen is alleen opportuun als het iets bijbrengt en 
het een verandering ten goede is. Mijn engagement voor 
de N-VA is een logisch uitvloeisel van mijn waarden: 
VLAAMS – SOCIAAL – DEMOCRATISCH – LIBERAAL 
-      REPUBLIKEIN en TRANSPARANT. 

Deze principes en waarden wil ik ten volle tot hun recht 
laten komen in onze gemeente.  Mijn ervaringen als 
boekhouder-fiscalist	 en	 in	een	vroeger	 leven	als	bancair	
kredietadviseur, samen met de jarenlange opgedane 
mensenkennis, zullen mij hierbij enorm van nut zijn om 
het een en ander in goede banen te leiden.

Kristine De Saeger (46)
•	 moeder van drie tieners 
Jolien (18), Arnout (15) en 
Michiel (13)
•	 woont sinds 1996 in 
Buggenhout
•	 afdelingshoofd	filmafdeling	
secundair onderwijs

In mijn jeugdjaren was ik 
zeer actief in de Chiro en in 
het basketbal (Baasrode). Nu 

ben ik een heel gedreven Buggenhoutse ‘Bosloper’, een 
‘Avalon’koerser en een mountainbikester bij de ‘Bosbikers’. 

De mensen die mij kennen omschrijven mij als een 
passionele doorzetter. Daarom wil ik mij graag engageren 
als echte N-VA-Buggenhoutenaar om op een actieve 
manier het gemeentebeleid mee te ondersteunen.

Lutgarde Trypsteen (48)
•	 afkomstig uit Wezembeek-
Oppem
•	 getrouwd met Filip Roelants
•	 drie tienerzonen (Edwin, 
Michiel en Emiel)

Na de economische 
humaniora behaalde ik een 
graduaat boekhouding en 
een	 licentie	 financiële	 en	

handelswetenschappen in Brussel. Ondertussen heb ik er 
al een loopbaan van 25 jaar opzitten als boekhouder en 
hoofdboekhouder in verscheidene, meestal multinationale 
firma’s.	

Mijn politieke interesse is eigenlijk al op tienerleeftijd 
aangewakkerd…. willes nilles.   Als inwoner van een 
faciliteitengemeente was ik heel gevoelig voor de 
teloorgang van het Vlaams karakter van de Rand, de 
tegendraadse strijd die het gemeentebestuur tegen haar 
eigen Vlaamse inwoners voerde en de kortzichtigheid van 
de nationale beleidsmensen
 
Ik ben de mening toegedaan dat ik als kandidaat voor 
de Buggenhoutse N-VA, mee moet helpen om het 
gedachtegoed van de N-VA te verspreiden en de partij 
lokaal te verankeren. .. om  “met meer regionale macht, de 
slagkracht op nationaal niveau te verhogen”. 

Ik heb een breed interesseveld.  Naast de economische 
en	 financiële	 ontwikkelingen,	 ben	 ik	 heel	 begaan	
met de natuur en de verkeersveiligheid.  Ook de 
gehandicaptenzorg liggen mij om familiale reden heel na 
aan het hart.  

Mijn omgeving kent mij om mijn kritische en rationele 
houding.	 	 Logica	 en	 efficiëntie	 zijn	 mijn	 leidmotief,	
eerlijkheid en menselijkheid mijn leidraad. 

Steven De Backer (35)
•	 getrouwd met Tessa Franck
•	 drie kinderen Senne, Niene 
en Jade
•	 oud lid van VUJO en  
Volksunie

Lid oudervereniging VB Opstal 
en medeorganisator Kappe 
Knoppen kwis, lid van de 
verkeerswerkgroep

Licenciaat in de Nautische Wetenschappen aan de Hogere 
Zeevaartschool in Antwerpen

Mijn loopbaan als zeevarende begon in 2000 als 
koopvaardij	 officier,	 waarvan	 de	 laatste	 drie	 jaren	 als	
Kapitein ter lange omvaart. Sinds september vorig jaar 
werk ik bij de Vlaamse overheid als Loods.

Iedereen die me kent weet wat mij drijft om me te 
engageren in onze gemeente: verkeersveiligheid 
De toestand van sommige drukke verkeerswegen in onze 
gemeente	is	sinds	ik	erlangs	fietste	opweg	naar	de	lagere	
school, niet echt verbeterd, integendeel.

Zeg nu zelf, is er iets belangrijker dan de veiligheid van 
onze jeugd? 




